
J e g y z ő k ö n y v 

 
Készült: Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének  2012. november 

28. napján megtartott soros nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Kovács Sándor polgármester, Bodzás István, Jancsik Zoltán, Kovács 

Sándor,  Mikulán László, Perneki László képviselő. 

 

Meghívottak: Erdélyi Sándorné dr. jegyző, Gila Mihályné aljegyző, Forgács Sándorné 

pü. csop. vezető, Kincses Ferenc roma nemzetiségi önkormányzat elnöke.   

 

 

 
Kovács Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm, a mai képviselő-testületi ülés 

valamennyi résztvevőjét. 

Külön tisztelettel köszöntöm: Kincses Ferenc roma nemzetiségi önkormányzat elnökét.  

 

Megállapítom, hogy a 7 fős képviselő-testületből jelen van 6 fő, az ülés határozatképes, 

azt megnyitom. Vetró Józsefné képviselő igazoltan távol.  

 

Javasolom, hogy a nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőinek Kovács Sándor és Jancsik 

Zoltán képviselőket válasszuk meg. 

 

Kérem, aki a javaslattal egyetért, szavazzon. 

 

Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

192/2012. (XI. 28.) Kt.h.  

 

Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2012. november 28-

án  megtartott soros nyílt ülése jegyzőkönyv hitelesítőinek  Kovács Sándor és 

Jancsik Zoltán képviselőt megválasztotta. 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

  

A napirendeket a következőképpen javasolom megtárgyalni: 

 

Napirend előtt: 

 

1.)Tájékoztató a pénzügyi helyzetről  

2.) Tájékoztató a benyújtott pályázatokról 

 

Napirend 
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1.) Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb eseményekről, 

beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

2.) Az Önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepciójának megtárgyalása 

3.) Tájékoztató az önkormányzat 2012. évi gazdálkodásának háromnegyed éves 

helyzetéről 

4.) DAREH Önkormányzati Társulás pályázatához önerő biztosítása 

5.) Szennyvízközmű vagyonfelmérés tárgyú közbeszerzési eljárás lezárása 

6.) Iskolabusz térítésmentes önkormányzati tulajdonba adása 

7.) 2012. évi közbeszerzési terv módosítása 

8.) Egyebek 

 Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat pitvarosi telephelyére 

vonatkozó szakmai terv jóváhagyása 

 

Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a 2. számú napirend keretében 

közmeghallgatást tartunk.  

 

Van-e valakinek az ismertetett napirendi pontokkal kapcsolatban észrevétele, javaslata? 

 

Aki az elhangzottaknak megfelelően a napirenddel egyetért, kérem, kézfelnyújtással 

szavazzon. 

 

Köszönöm, megállapítom, hogy a Képviselő-testület  6 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza: 

 

193/2012. (XI. 28.) Kt.h.  

 

Tárgy: Napirend elfogadása 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2012. november 28-i 

ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

 

1.) Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb 

eseményekről, beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

2.) Az Önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepciójának megtárgyalása 

3.) Tájékoztató az önkormányzat 2012. évi gazdálkodásának háromnegyed éves 

helyzetéről 

4.) DAREH Önkormányzati Társulás pályázatához önerő biztosítása 

5.) Szennyvízközmű vagyonfelmérés tárgyú közbeszerzési eljárás lezárása 

6.) Iskolabusz térítésmentes önkormányzati tulajdonba adása 

7.) 2012. évi közbeszerzési terv módosítása 

8.) Egyebek 

 Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat pitvarosi telephelyére 

vonatkozó szakmai terv jóváhagyása 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Mielőtt a napirendek tárgyalására kerül sor, kérem, akinek kérdése, interpellációja van, 

azt tegye meg. 



3 

 

 

Bodzás István képviselő: Szeretnék köszönetet mondani a november 24-i 

rendezvényeken való részvételért és segítségért. Nagyon örülök és hasonlót szeretnék a 

jövőben is az irányban, hogy a képviselő-testület mindkét rendezvényen meg tudott 

jelenni. Nagyon pozitív híreket hallottam mindkét rendezvényről.  

A Szociális Bizottság elnökének helyettese Perneki László képviselő. Úgy tudom, hogy 

a Pénzügyi Bizottságnál ez még nincs megoldva, ezt pótolni szükséges.  

Úgy tudom, hogy a Polgármesteri Hivatalból egy fő a járáshoz fog menni. Ehhez a 

személyhez fűződik a Bursa Hungarica pályázat. Azt szeretném kérdezni, hogy a Bursa 

Hungarica pályázat hogy áll. 

Decemberben négy különböző rendezvényünk lesz. Egy mikulás rendezvény sorozat. 

Az iskolában, óvodában és bölcsődében csütörtökön és pénteken lesznek a 

rendezvények. 15-16-án lesz a böllérnap és böllérbál, illetve a karácsony. Arra 

szeretném kérni azon képviselő társaimat, akik délelőtt időt tudnak rá szakítani 

látogassák meg a rendezvényt. Következő rendezvény a padéi, amely 21-23-ig lesz. 

Végül a szilveszteri rendezvény, amit közösen kellene a civil szervezőkkel megoldani.  

A Palotai Krónikát mikulás környékén adnánk ki dupla számmal.  

 

Kovács Sándor polgármester: A november 24-i rendezvényekhez gratulálok a 

színjátszóknak, a ki mit tud-on résztvevőknek, felkészítőknek, gyerekeknek. 

Köszönetemet fejezem ki a Roma nemzetiségi önkormányzat segítségének, 

támogatásának. Január 1-től elmegy egy pénzügyesünk, az állást meghirdettük. Úgy 

tudom a Bursa Hungarica teljesen kész van, de a bizottság nem tudta tárgyalni, ezért 

nem került a napirendek közé.  

 

Erdélyi Sándorné dr. jegyző: December 17-ig kell a pályázatokat a rendszerbe 

rögzíteni, a Képviselő-testületnek megfelelő idő fog a rendelkezésére állni, hogy 

bizottsági ülés előkészítése után megtárgyalja. A Parlament elfogadta a köznevelési 

intézmények állami tulajdonba vételével kapcsolatos átszervezési törvényt. A 

kihirdetését követő 10 munkanapon belül a képviselő-testületnek az ebből adódó 

döntéseit meg kell hozni. Ez miatt is rendkívüli ülést kell tartani.  

 

Kovács Sándor polgármester: 15-16-án lesz a böllértalálkozó, hiszen elhárult a 

probléma. Új közbeszerzési eljárást kell kiírni, egyeztettünk a VÁTI-val, hogy a 15-16-i 

eseményre 3 árajánlattal le tudjuk bonyolítani a közbeszerzést. Majd egy módosítást 

kell végrehajtani a pályázatban. A padéiakkal december első hetében szeretnénk 

egyeztetni. A szerződéskötés folyamatban van.  

A Palotai Krónikával kapcsolatban úgy gondolom, hogy teszitek a dolgotokat és jó 

lenne, ha a böllértalálkozó előtt egy héttel megjelenne.  

 

Mikulán László képviselő: Falugyűlésünk november hónapban szokott lenni, ezt 

pótoljuk. A projektmenedzsment ügyében van-e kitűzött tárgyalási időpont?  

 

Kovács Sándor polgármester: Nincs. Ezzel kapcsolatban a testületi ülés után 

mindenki kap egy anyagot.  

 

Mikulán László képviselő: A kivitelezőnél mi a következő lépés? A 

szennyvízberuházás pályázati pénzével mikor kell elszámolni? 
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Kovács Sándor polgármester: 2014. február 28. A falugyűlés elmaradásának oka az 

átszervezések miatti bizonytalanság. A szennyvíz beruházás projektmenedzsmentje járja 

a maga útját. A kivitelezőnél is ugyanez a helyzet, nem az egész projektet utasították el, 

hanem  a döntést. Az új közbeszerzést elindították a hibák kiküszöbölésével.  

 

Mikulán László képviselő: Tehát a kivitelezőnél új kiírás lesz? 

 

Kovács Sándor polgármester: Megbíztam a Tricsók Zrt-t, hogy készítsék el a 

következő közbeszerzési eljárást és szűrjék ki azokat a hibákat, amit a döntőbizottság 

megállapított, teljesen új eljárás induljon.  

 

Mikulán László képviselő: Megyünk bíróságra vagy nem kivitelező ügyében? 

 

Kovács Sándor polgármester: Megyünk. Párhuzamosan megy a dolog. Az Energia 

Hivatalnál és az NFÜ-nél pedig megy a minőségbiztosítása az új kiírásnak.  

 

Mikulán László képviselő: A beruházás végső határideje? 

 

Kovács Sándor polgármester: Ha nem tolódik el, akkor 2013. szeptember 30. 

Valószínűsíthető, mivel félévvel tolódik a beruházás kezdete, félévvel tolódni fog a 

befejezés is. A projekt meghosszabbítását szerződésmódosítással ki lehet tolni, határidő 

hosszabbítással kell élni.  

 

Jancsik Zoltán képviselő: A Művelődési Ház előtt hatalmas két nagy lyuk van. A 

kiépített parkoló nincs kihasználva, mivel az autók a hivatal felőli oldalon parkolnak és 

szinte az útkereszteződésben. Ez ellen tenni kell valamit.  

 

Kovács Sándor polgármester: Annyival könnyebb a helyzetünk, hogy önkormányzati 

út lett. Megnézzük, hogy mik a lehetőségek.  

 

Kérem, hogy aki az interpellációs kérdésekre adott választ elfogadja kézfelnyújtással, 

szavazzon. 

 

Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozza:  

 

194/2012. (XI. 28.) Kt.h.  

 

Tárgy: Interpellációra adott válasz elfogadása 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. november 

28-i soros nyílt ülés interpellációs kérdéseire adott válaszokat elfogadta. 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

A napirendi pontok előtt: 

 

 Tájékoztató az önkormányzat pénzügyi helyzetéről (írásos anyag csatolva) 
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Kovács Sándor polgármester: A Pénzügyi Bizottság határozatképtelen volt, ezért nem 

tárgyalta a pénzügyi témájú előterjesztéseket.  

 

Mikulán László képviselő: Szerintem aktualizálni kell az anyagot. Amikor szavazunk 

erről az előterjesztésről, akkor nem a tényeket vitatom, hanem a szavazatommal a 

tájékoztató milyenségét értékelem. Szerencsésebbnek tartanám, ha a csoportvezető 

készítené el az előterjesztést. Ha vannak olyan dolgok, amelyeket fontosnak tartotok, 

hogy kihangsúlyozzuk benne, mint pl. szennyvíz beruházás. Többször beszéltünk arról, 

hogy vannak elkötelezettségeink, de összegében soha nem láttuk. Letöltöttem a 

délmagyar.hu honlapjáról egy táblázatot, amely a települések eladósodottságát 

tartalmazza. Ha ezek az adatok nem lennének megfelelőek, akkor valószínű, hogy 

többen helyreigazítást kértek volna. Azt szeretném kérni, hogy ez a 90.547 millió Ft 

milyen összegekből tevődik össze, ezt a képviselő-testületnek kiküldenék.  

 

Kovács Sándor polgármester: Nem tudjuk, hogy ez mikori adat. Mi visszafizettük a 

könyvtár hitelét, a kerékpártároló hitelét. 43 millió Ft a folyószámlahitelünk, a 

bérhitelünk 12 millió Ft, van a 6 utcás hitelünk, ami 6-9 millió között van. A 

felsoroltakon kívül olyan hitelünk nincs, ami hitel. Pályázatmegelőlegezési hitelünk 

van, mint pl. LICS és a CSALI.  

 

Perneki László képviselő: Pénzügyi helyzetről szóló tájékoztató értelmezés kérdése, 

hogy mivel tájékoztatnak. Ha a tájékoztatót elfogadjuk, vagy nem különösebb 

következménye nincs. A meglévő folyamatokat, eseményeket rögzíti. A sajtóban közölt 

adatokat nem szabad készpénznek venni. A módosításra nem figyelnek oda az emberek. 

A tájékoztatóból nem kell nekünk ennél többet kérni, ennyi pénzmozgás után nincs 

értelme részletesebb felvilágosítást kérni.  

 

Mikulán László képviselő: A szennyvízberuházásról is kellene egy pénzügyi 

tájékoztató.  

 

Kovács Sándor polgármester: Az is egy lényeges dolog, hogy bekerült az 

önkormányzat kintlévőségei is ebbe a tájékoztatóba. 22.535 millió Ft kintlévőségünk 

van, ennek érdekében tenni kell.  

 

Forgács Sándorné pü. csop. vez: A LICS útpályázat hitele 10 millió, a CSALI hitele 

6.923.312 Ft, munkabér hitel 12.300 E Ft, kerékpártároló hitele visszafizetésre került, 

IKSZT hitel visszafizetésre került, a Start munka hitel ma került visszafizetésre, az 

útépítés hitel pedig 11.061.720 Ft az egyenlege. A folyószámlahitel 43 millió Ft.  

 

Kovács Sándor polgármester: Kérem, hogy a Képviselő-testület a tájékoztatót fogadja 

el. 

 

Aki a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon. 

 

Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül, az alábbi határozatot hozza: 

 

195/2012. (XI. 28.) Kt.h.  
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Tárgy: Tájékoztató az önkormányzat pénzügyi helyzetéről 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat 

október havi pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztatót elfogadta. 

 

Határozatról értesítést kapnak: 

1.) Csanádpalota Város polgármestere 

2.) Csanádpalota Város jegyzője 

3.) Csanádpalota Város Polgármesteri Hivatalának Pénzügyi Csoportja 

 

 Tájékoztató a benyújtott pályázatokról (írásos anyag csatolva) 

 
Kovács Sándor polgármester: A felzárkóztatási pályázatból 6.348 E Ft-ot a temetőben 

készítjük el az utakat, ezt közfoglalkoztatottakkal tervezzük elvégeztetni. Ebben az 

évben a szegélyeket szeretnénk kialakítani. Az öntözőrendszer kialakítása folyamatban 

van, kb. 12-13 csap lesz, hogy tudjuk öntözni a területet.  Ahol építési törmelék van, 

tégla, cserép, fogadó készek vagyunk. Ez az utak alapjának jó lesz.  

Ezzel kapcsolatban szeretném elmondani, hogy a temetőbe volt tervezve egy mindenki 

keresztje, amelynek a forrása az 1000 euró. Arra szeretném kérni a Kovács képviselő 

urat, ha vállalná a tervezést, akkor oda elkészítenénk.  

 

Perneki László képviselő: A kápolna oldalára helyeztek el egy táblát. Olyan 

kezdeményezésről hallottam, hogy akiknek otthon vannak a hamvak, hogy azok is 

tudjanak valahol gyertyát égetni. Azok az elhaltak, akik nem lettek onnan elszállítva, a 

kereszttel ez is meg lenne oldva.  

 

Kovács Sándor polgármester: Ami tér ott van, az jó lenne helikopter leszállónak, út 

veszi körbe, a bejárót kell majd még megcsinálni.  

Kérem, hogy a Képviselő-testület a tájékoztatót vegye tudomásul. 

 

Aki a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon. 

 

Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül, az alábbi határozatot hozza:  

 

196/2012. (XI. 28.) Kt.h.   

 

Tárgy: Tájékoztató a pályázatokról 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat és 

intézményei által benyújtott pályázatokról szóló tájékoztatót tudomásul vette. 

 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Ezek után rátérünk a napirendi pontok tárgyalására. 
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1. sz. n a p i r e n d: Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb 

eseményekről, beszámoló a lejárt határidejű határozatokról (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: Aki a tájékoztatót elfogadja, kézfelnyújtással 

szavazzon. 

 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  

 

197/2012. (XI. 28.) Kt.h.  

 

Tárgy: Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb 

eseményekről, beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota város Önkormányzatának Képviselő-testülete az előző ülés óta 

eltelt időszak alatt történt fontosabb eseményekről, beszámoló a lejárt határidejű 

határozatokról előterjesztett tájékoztatót elfogadja. 

 

 2. sz. n a p i r e n d Az Önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepciójának 

megtárgyalása. Közmeghallgatás (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: A napirendet Szociális Bizottság tárgyalta.  

 

Bodzás István képviselő: A bizottság tárgyalta és továbbtárgyalásra javasolja. 

Megbeszéltük, hogy több mindennek utána nézünk. Dermesztő híreket is kaptunk. 

Leragadtam több hírnél is. Az elmúlt két napban csak egyetlenegy dolognak tudtam 

utánajárni. Megrémültem a könyvtárral kapcsolatban, mivel új törvényi hivatkozások 

vannak. Megnéztem a jogszabályt és két dolog között választhatunk, fenntartjuk a 

nyilvános könyvtárat, vagy megyei könyvtári szolgáltatás igénybevételével teljesítjük, 

ami azzal jár, hogy az önkormányzat megállapodást köt a megyei könyvtárral, és azt 

vállalja, hogy a könyvtári foglalkozásra és fogadásra alkalmas könyvtári információs 

közösségi helyet adó szakmai könyvtári szolgáltató helyet működtet. Ez azt jelenti, 

hogy nekünk kell fizetni a munkabért, a rezsit. Ők pedig ellenőrzik és beszerzik a 

szükséges könyvállományt. Semmi pozitív, a feladatok maradnak, csak az 

emberállományt viszik el tőlünk.  

 

Kovács Sándor polgármester: Csanádpalota térségében szinte az összes település csak 

mozgó könyvtárat működtet. A magam részéről elvetem a mozgó könyvtárat. Most 

csináltuk, akkor miért zárjuk be. Racionalizálásba kell gondolkodni a kultúra és a 

könyvtár területén. Ennek érdekében közösen kellene gondolkodnunk. Az Idősek 

Otthonát sem lehet bezárni, hiszen az ott lévő időseket nem tudjuk haza küldeni, mert 

eladták a házukat. Elő van írva, hogy egy gondozónőnek hány időset lehet ellátni. 

Ahhoz, hogy 24 órában ezt megtegyék jelentős túlórára van szükség. Oda is kell 

legalább plusz két ember. A fizikoterápiánál is valamilyen kezelési díjat kellene 

felszámolni. De még nem látjuk a konkrét dolgokat, jobb koncepciót nem tudunk 

készíteni. Nem tudjuk, hogy mi lesz az iskola működtetésével, nem tudjuk a 
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polgármesteri hivatalnak mennyi lesz a dolgozói létszáma, nem tudjuk az ambrózfalvi 

választás eredményét. Ma kinyilvánították a társtelepülések, hogy a szociális társulással 

szeretnének továbbra is idetartozni. A szociális társulásba vannak többlet normatívák. A 

klubnál 50 %,  szociális étkeztetésnél 10 %-os a többlet normatíva, a házi gondozásnál 

pedig 30 %. Tegnap megjött a működési engedélye a dögtelepnek és bízom benne, hogy 

most már ezen költségekre is tudunk pályázni.  

 

Mikulán László képviselő: Szomorúan állapítottam meg, hogy a fejlesztési 

elképzeléseket elintéztük három sorral, magával a szennyvízzel.  

 

Kovács Sándor polgármester: A bizottsági ülésen megemlítettem, hogy itt van még az 

ivóvízjavító program, ami hiányzik az anyagból. Azok a megyei pályázatok, amiket 

nem tudunk, ez hiányzik.  

 

Perneki László képviselő: Általánosságban lehet róla beszélni. A túlélés a cél. Várjuk 

ki, amikor konkrétumok lesznek, mert embereket érint.  A fizikót meg kellene próbálni 

bevinni a kórházhoz, hogy hátha kapnánk rá valamilyen támogatást. A végén minden 

pénzkérdés lesz.  

 

Kovács Sándor polgármester: 5 %-kal emeljük a díjainkat, adó bevezetésére nem 

kerül sor.  

 

Bodzás István képviselő: Amit mondtam a könyvtárral kapcsolatban nem 

hangulatkeltésnek akartam mondani. Ami törvény meg van, az nagyon világossá teszi, 

hogy kötelező feladataink lesznek, csak a pénzt vonták el tőlünk.  

 

Kovács Sándor polgármester: Aki a költségvetési koncepciót elfogadja, 

kézfelnyújtással szavazzon.  

 

Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az 

alábbi határozatot hozza:  

 

198/2012. (XI. 28.) Kt.h.  

 

Tárgy: Csanádpalota város Önkormányzata 2013. évi költségvetési koncepciója 

 

H a t á r o z a t  

 

Csanádpalota városi Önkormányzat Képviselő-testülete az Államháztartásról 

szóló 2011. évi CXCV. tv. 24 §. (1) bekezdés figyelembe vételével a 2013. évi 

költségvetési koncepciót megtárgyalta. 

A koncepcióban megfogalmazott célkitűzésekkel egyetért, annak érvényesítését 

a további tervező munkában támogatja, és javaslataival hozzájárul a tervezés 

munkájához. 

A testület felkéri a polgármestert: 

 

- kezdje meg a 2013. évi végleges költségvetést megalapozó 

munkálatokat a költségvetési törvény és a képviselő-testület korábbi 

ülésein hozott határozatok figyelembe vételével; 
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- az államháztartási törvényben meghatározott időpontig terjessze a 

testület elé. 

 

Határozatról értesítést kap: 

- Kovács Sándor polgármester 

- Erdélyi Sándorné dr jegyző 

- Pénzügyi csoport 

  

3. sz. n a p i r e n d: Tájékoztató az Önkormányzat 2012. évi gazdálkodásának 

háromnegyed éves helyzetéről (írásos anyag csatolva) 

 
Kovács Sándor polgármester: A napirendet Szociális Bizottság tárgyalta. 

 

Bodzás István képviselő: A Szociális Bizottság megtárgyalta a tájékoztatót és 

elfogadásra javasolja.  

 

Kovács Sándor polgármester: Aki a tájékoztatót elfogadja, kérem, kézfelnyújtással 

szavazzon. 

 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  

 

199/2012. (XI. 28.) Kt.h.  

 

Tárgy:   Beszámoló Csanádpalota Város Önkormányzatának 2012. évi 

gazdálkodásának háromnegyed éves  alakulásáról 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. évi 

gazdálkodásának háromnegyed éves alakulásáról szóló beszámolót 

 

     581.029 eFt bevétel 

     512.666 eFt kiadás 

 

előirányzat teljesítéssel elfogadja. 

 

A határozatról értesítést kap: 

 

1. Csanádpalota Város Önkormányzatának Polgármestere 

2. Csanádpalota Város Önkormányzatának Jegyzője 

3. Csanádpalota Város Önkormányzatának Pénzügyi Csoportja 

 

4. sz. n a p i r e n d: DAREH Önkormányzati Társulás pályázatához önerő biztosítása 

(írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: Aki egyetért az önerő biztosításával, kézfelnyújtással 

szavazzon. 
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Megállapítom, hogy a Képviselő-testület  6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  

 

200/2012. (XI. 28.) Kt.h.  

 

Tárgy:  A Délkelet – Alföld Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszer Létrehozását 

Célzó Önkormányzati Társulás KEOP-7.1.1.1 kódszámú pályázatához önerő biztosítása. 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő – testülete a Délkelet – 

Alföld Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszer Létrehozását Célzó 

Önkormányzati Társulás KEOP-7.1.1.1 kódszámú „Települési szilárdhulladék—

gazdálkodási rendszerek fejlesztése” című pályázatához a 281.010,- Ft 

(belépéskori lakosságszám 3306 fő x 85,-/lakos) saját erőt a 2012. évi 

költségvetés felhalmozási tartalékának terhére biztosítja. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a saját erő 

határidőre történő átutalásáról. 

 

Határozatról értesítést kapnak: 

1.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 

2.) DAREH 5900 Orosháza, Szabadság tér 4-6. 

3.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Csanádpalota 

4.) Trembeczki Károlyné ügyintéző 

 

Az alpolgármester lemondásával megüresedett a DAREH társulásba a képviselői hely. 

A polgármester akadályoztatása esetére javasolom, hogy Perneki László képviselő 

helyettesítse a társulásba.  

 

Aki ezzel a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon.  

 

Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül, az alábbi határozatot hozza:  

 

201/2012. (XI. 28.) Kt.h.  

 

Tárgy: Délkelet-Alföld Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszer Létrehozását Célzó 

Önkormányzati Társulás taggyűlésében képviseletre felhatalmazás 
 

H a t á r o z a t 
 

1.) Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megállapítja, 

hogy Benke Marcell alpolgármesteri tisztségének megszűnése következtében 

megszűnt a felhatalmazása, amely szerint jogosult volt a DAREH 

taggyűlésén az önkormányzat képviseletére. 

 

2.) Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - a 2.) pontban 

foglaltakra figyelemmel - felhatalmazza Perneki László képviselőt, hogy 
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Kovács Sándor polgármester akadályoztatása esetén DAREH Taggyűlésében 

képviselje az önkormányzatot. 

 

3.) Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének 8/2011. (I. 26.) 

Kt.h. számú határozatának rendelkezései egyebekben változatlanok 

maradnak. 
 

A határozatról értesítést kapnak: 

1. Dél-Alföld Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszer 

Önkormányzati Társulása (Orosháza) 

2. Kovács Sándor polgármester 

3. Perneki László képviselő 

 

 5. sz. n a p i r e n d: Szennyvízközmű vagyonfelmérés tárgyú közbeszerzési eljárás 

lezárása (írásos anyag csatolva) 

 
Kovács Sándor polgármester: Pályázati forrásból biztosítjuk az összeget. 

 

Mikulán László képviselő: Ez most vált ismertté, hogy költség-haszon elemzést, 

vagyonfelmérést kell csinálni. A pályázatban meg van az, hogy mire hány Ft-ot lehet 

költeni.  A pályázatban szerepel-e az, hogy ezekre a feladatokra mekkora összeg 

használható fel? 

 

Kovács Sándor polgármester: Erre az összegre nincs a pályázatban megnevezve 

forrás. Az előző eljárásoknál megmaradt összegek átcsoportosításával meg van rá a 

pénz.  

 

Mikulán László képviselő: Ha vannak pénzmaradványok, amit lehet csoportosítani 

engedéllyel, akkor annak örülni és vigyázni kell. De úgy szavazni nagy összegről, hogy 

erre a pályázatban nincs pénz.  

 

Kovács Sándor polgármester: Ebben az anyagban is egyértelműen benne van, hogy a 

pályázatban szereplő tartalékból finanszírozható. Ezt meg kell csinálni, mert létkérdés.  

 

A döntésben név szerinti szavazás lesz. Kérem a jegyzőt a név szerinti szavazás 

lebonyolítására.  

 

Erdélyi Sándorné dr. jegyző: ABC sorrendben olvasom a neveket, igen, nem 

tartózkodom lehet a válasz.  

 

Bodzás István képviselő igen, Jancsik Zoltán képviselő igen, Kovács Sándor 

polgármester igen, Kovács Sándor képviselő igen, Mikulán László képviselő nem, 

Perneki László képviselő igen. Vetró Józsefné képviselő igazoltan távol.  

 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület  5 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot 

hozza: 

 

202/2012. (XI. 28.) Kt.h.  
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Tárgy: Vállalkozási szerződés a „Csanádpalota Város szennyvízelvezetési és 

szennyvízkezelési beruházása” projekt megvalósításához kapcsolódó költség-haszon 

elemzés módosításának előkészítésére, és a projekttel megvalósuló, valamint a 

meglévő/üzemelő szennyvízközmű vagyonértékelésére, továbbá a vagyonértékelésre 

épülő Pótlási Terv készítésére tárgyú közbeszerzési eljárás eredményének 

megállapítása. 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Vállalkozási 

szerződés a „Csanádpalota Város szennyvízelvezetési és szennyvízkezelési 

beruházása” projekt megvalósításához kapcsolódó költség-haszon elemzés 

módosításának előkészítésére, és a projekttel megvalósuló, valamint a 

meglévő/üzemelő szennyvízközmű vagyonértékelésére, továbbá a 

vagyonértékelésre épülő Pótlási Terv készítésére. tárgyú közbeszerzési eljárás 

nyertesének a 

Cégnév: DÉLVÍZ Zrt. 

Székhely: 7754 Bóly, Alkotmány utca 57. 

Ajánlati ára: 24.150.000 Ft + ÁFA 

ajánlattevőt hirdeti ki. 

 

A nyertes ajánlatot követő legkedvezőbb ajánlatot tevő neve: 

 

KISS-TIKE Kft. (7150 Bonyhád, Dózsa György utca 1.) 

Ajánlati ára: 24.680.000 Ft + ÁFA 

 

Képviselő-testület a vállalkozási szerződést a jegyzőkönyvhöz csatolt 

tartalommal jóváhagyja, felhatalmazza a polgármestert annak – Kbt. szerinti 

tilalmi időszak lejáratát követő - aláírására. 

 

Határozatról értesítést kapnak: 

1.) DÉLVÍZ Zrt. 7754 Bóly, Alkotmány u. 57. 

2.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 

3.) Bán Teodóra pályázatkezelő Csanádpalota 

4.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Csanádpalota 

 

6. sz. n a p i r e n d: Iskolabusz térítésmentes önkormányzati tulajdonba adása (írásos 

anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: A gépjármű értékbecslő által megállapított forgalmi 

érték 1.800 E és 1.990 E Ft. Jó lenne, ha a busz kihasználtsága érdekében úgy az 

intézmények, mint a civilszervezetek esetében a továbbiakban is rendelkezésre állna. 

Lehet, hogy végleges megoldás kellene egy félállású buszsofőr alkalmazásával. Meg 

lehetne próbálni, hogy külső kommunikációval, más települések is nagyobb arányban 

vennék igénybe.  

 

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon.  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület  6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza:  
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203/2012. (XI. 28.) Kt.h.  

 

Tárgy: Iskolabusz IDA 679  önkormányzati tulajdonba kerülése. 

H a t á r o z a t  

 

1. Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kéri az Emberi 

Erőforrások Minisztériuma, 1051 Budapest Arany J.u.6-8. tulajdonában, 

Csanádpalota Város Önkormányzat, 6913 Csanádpalota Kelemen L. tér 10. 

üzemeltetésében lévő Renault Mascott 140.55 típusú IDA 679 frsz-ú iskolabusz 

térítésmentesen történő tulajdonba adását. 

A buszt a településen működő amatőr művészeti csoportok, valamint sportolók 

szállítására kívánjuk használni. A feladatot 2012. december 31. napjáig a helyi 

önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. §. (1) bekezdésében 

felsorolt közművelődési feladat ellátása, sport támogatása, majd ezt követően a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi  CLXXXIX törvény 13. 

§, (1) bekezdésben 7. kulturális szolgáltatás, 15. sport, ifjúsági ügyek határozza 

meg az önkormányzat számára. 

 

2. Az önkormányzat vállalja a tulajdonba kerülés során felmerülő összes költség 

megtérítését. ( értékbecslés, átírás, stb) 

 

3. Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ehhez szükséges 

jogügylet lebonyolítására, az ingyenes tulajdonba adással kapcsolatos 

jognyilatkozatok megtételére. 

 

Határozatról értesítést kap: 

 

1.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 

2.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző Csanádpalota 

3.) Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatal pénzügyi 

csoportja  

4.) Trembeczki Károlyné ügyintéző 

 

Bodzás István képviselő: Úgy hallottam, hogy az ilyen típusú buszokat önerőként le 

lehet cserélni. Ha az információ hiteles, akkor esetleg nézzek-e utána, hogy egy 

kényelmesebb buszra lecseréljük.  

 

Kovács Sándor polgármester: Nem elvetendő kérdés, foglalkozzunk vele.  

 

7. sz. n a p i r e n d: 2012. évi közbeszerzési terv módosítása (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: Aki a közbeszerzési terv módosítását elfogadja, 

kézfelnyújtással szavazzon.  

Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett  az 

alábbi határozatot hozza:  

 

204/2012. (XI. 28.) Kt.h.  
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Tárgy: Csanádpalota város Önkormányzatának 2012. évi közbeszerzési tervének 

módosítása. 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város önkormányzatának Képviselő-testülete a közbeszerzésekről 

szóló 2011. évi CVIII. törvény 33. § (3) bekezdése alapján – Csanádpalota város 

Önkormányzatának 2012. évi közbeszerzési tervét az előterjesztéshez csatolt 

melléklet szerint módosítja. 

 

Határozatról értesítést kapnak: 

 

1.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 

2.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző Csanádpalota 

3.) Dér István Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsőde Többcélú 

Közös Igazgatású Közoktatási Intézmény igazgatója, 

4.) Kelemen László Művelődési Ház igazgatója 

5.) Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgáltat vezetője 

6.) Városi Könyvtár vezetője 

7.) Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának 

Pénzügyi Csoportja, Csanádpalota 

8.) Bán Teodóra pályázatkezelő 

 

8. sz. n a p i r e n d: Egyebek 

 Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat pitvarosi 

telephelyére vonatkozó szakmai terv jóváhagyása (írásos anyag 

csatolva) 

Kovács Sándor polgármester: Az írásbeli előterjesztéstől eltérően a pitvarosi 

Önkormányzat – Radó Tibor polgármester telefonon történt tájékoztatása alapján - a 

nappali ellátást továbbra is működtetni kívánja, így csak a szakmai terv jóváhagyása 

szükséges az ideiglenes működési engedély hatályának 2014. december 31. napjáig 

történő meghosszabbítása érdekében. Az erre vonatkozó határozati javaslat az írásbeli 

előterjesztés negyedik határozati javaslata. 

Aki jóváhagyja a szakmai tervet, kézfelnyújtással szavazzon.  

 

Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül, az alábbi határozatot hozza:  

 

205/2012. (XI. 28.) Kt.h.  

 

Tárgy: Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat pitvarosi telephelyén 

nyújtott szociális szolgáltatások ideiglenes működési engedélyének meghosszabbítása 

iránti kérelemhez szakmai terv jóváhagyása 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a 

Csanádpalota,  Kálmány Lajos utca 9. szám alatti székhellyel működő 
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Alapszolgáltatási Központot és  Gyermekjóléti Szolgálatot fenntartó 

Önkormányzat, továbbá a Szociális Alapszolgáltatási,  valamint a 

Gyermekjóléti és Szociális Alapellátási Szolgáltatási Intézmény Társulás 

 fenntartói jogok gyakorlója az intézmény által a pitvarosi telephelyen nyújtott 

személyes  gondoskodást biztosító szociális alapszolgáltatások ideiglenes 

működési engedélye  hatályának ellátási érdekből történő meghosszabbításához 

a határozatlan idejű működési  engedély kiadásához szükséges feltételek 

megteremtésére vonatkozó szakmai tervet, az  előterjesztéshez csatolt 

tartalommal jóváhagyja. 

 

 Határidő: a szakmai tervben foglaltak szerint 

 Felelős: polgármester, intézményvezető 

 

 A határozatról értesítést kapnak: 

 1.) Csanádpalota Város Polgármestere Helyben 

 2.) Csanádpalota Város Jegyzője Helyben 

 3.) Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Vezetője 6913 

 Csanádpalota, Kálmány Lajos utca 9. 

4.) Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának Pénzügyi 

Csoportja 

5.) Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának Igazgatási 

Csoportja 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

A tervezett napirendeket a képviselő-testület megtárgyalta, az ülést bezárom. 

 

K.m.f.t. 

 

 

Kovács Sándor       Erdélyi Sándorné dr. 

  polgármester         jegyző 

 

 

Kovács Sándor       Jancsik Zoltán 

    jkv. hit.              jkv. hit.  

 

 


